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Folketingets Udvalg for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri har i brev af 24.november 2009
stillet følgende spørgsmål nr. 18, som hermed besvares. Spørgsmålet er stillet i 
forbindelse med udvalgets behandling af lovforslag L 39 (forslag til lov om ændring af 
lov om landbrugsejendomme):

Spørgsmål 18:

”Vil ministeren redegøre for, hvorfor lovforslaget ikke blot går hele vejen og opretter
agroindustrielle zoner i lighed med industriområder, såfremt regeringen ønsker jordløse 
brug?”

Svar:

Jeg kan henvise til, at udpegningen af områder, som er velegnede til etablering af 
landbrugsvirksomheder, reguleres i lov om planlægning, som miljøministeren er 
ansvarlig for. 

Aftalen om Grøn Vækst indebærer, at planloven skal ændres, så kommunerne skal 
inddrage de nye store husdyrbrug i den almindelige planlægning. 

Jeg kan således oplyse, at miljøministeren snart vil fremsætte forslag til bl.a. ændring af 
planloven med henblik på vedtagelse i indeværende samling.

Eva Kjer Hansen

/ Søren Sørensen
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